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Írásbeli kérdés
Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke
Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 46/1994 . (IX. 30.) OGY határozat 91 .§-a alapján kér-

dést kívánok feltenni

Varga Mihály
nemzetgazdasági miniszter úrnak

„Vannak-e kivételezett adózói körök? ”

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért t őle, mert e tárgykörben a Kor-

mány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajtóhírek szerint 2011-ben Horváth András volt adóellen őr arról tájékoztatta Rogán Antal

(Fidesz) képviselőt, a gazdasági bizottság elnökét, hogy „egy kivételezett helyzetben lévő

adózói körhöz tartozó társaságok vonatkozásában az adóhivatal már évek óta nem végez ér-

demi adónem ellenőrzéseket, különös tekintettel az ÁFA levonások jogszer űségét illetően”.

Ezzel összefüggésben Magyarország Alaptörvénye (2011 . április 25 .) 7 . cikkében biztosított

jogommal élve az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 46/1994 . (IX. 30.) OGY határo-

zat 91 . §-a alapján az alábbi kérdéseket intézem Önhöz :

1. Vannak-e kivételezett adózói körök?
2. Kapott-e tájékoztatást a nemzetgazdasági miniszter Rogán Antal (Fidesz) képviselőtől az idé-

zett bejelentésrő l?
3. Megnevezte-e a bejelentő az érintett társaságokat?
4. Vannak-e olyan társaságok, amelyek rendszeresen jelent ős összegű áfalevonást vagy -

visszatérítést hajtanak végre, mégsem ellen őrizték őket évek óta?



5. Folytatott-e vizsgálatot az ügyben az adóhatóságot felügyelő nemzetgazdasági tárca, ha igen ,
mi lett annak az eredménye?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2013. november 28 .

Dr. Józsa Istvan

országgyűlési képviselő
MSZP
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